
CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

                     JUDETUL BUZAU  
 

PROCES – VERBAL  

Incheiat astazi , 22.11.2012  
 

  Azi , data de mai sus , are loc in sala de sedinte a primariei comunei Unguriu, 

sedinta ordinara a Consiliului Local Unguriu , initiata de primarul comunei Unguriu , d-l 

Tirizica Gheorghita , prin dispozitia nr. 188/2012 ,  la care au participat un numar de 11 

consilieri locali, primarul comunei Unguriu , dl Tirizica Gheorghita , secretarul comunei 

Unguriu d-l Marin Adrian Vasile si d-l Feraru Ion , cetatean al comunei Unguriu .  

  Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedeaza la 

prezentarea procesului-verbal al sedintei anterioare  , care este  aprobat cu 11 voturi pentru . 

Presedintele de sedinta , d-l Ristea Florin, constata ca  prin adresa nr. 4764 din 

16.11.2012  au fost convocati consilierii locali in sedinta ordinara a Consiliului local Unguriu, 

odata cu convocatorul fiindu-le transmise si materialele de sedinta . Constata ca sunt intrunite 

conditiile legale de desfasurare a sedintei , declarand deschisa sedinta de consiliu local si da 

citire ordinii de zi a acesteia , care este urmatoarea : 
 

1. Proiect de hotărâre privind rectificare buget 2012 comuna Unguriu - noiembrie 

2012-; 

2.Proiect de hotărâre privind  modificarea H.C.L. nr. 28/2008 privind 

aprobarea Planului de Analiza si Acoperire a Riscurilor de la nivelul 

comunei Unguriu , judetul Buzau ; 

3.Diverse ,  

ordine de zi  a sedintei ce este aprobata  cu 11 voturi pentru din cei 11 consilieri locali 

prezenti. 

 Presedintele de sedinta , d-l Ristea Forin , prezinta proiectul aflat la nr.1 pe 

ordinea de zi .  

Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita mentioneaza faptul ca , prin adresele 

DGFP Buzau nr. 3929/2012  si 3488/2012 si prin Hotararea CJ Buzau nr. 197/2012 : 

- s-au alocat bani pentru persoanele cu handicap grav , respectiv plata salariilor asistentilor 

personali ai persoanelor cu handicap grav si plata indemnizatiilor persoanelor cu handicap 

grav , astfel reusindu-se , din fericire , tinand cont de situatiile speciale in care se afla aceste 

categorii sociale , sa se ajunga la zi cu platile . Trebuie mentionat faptul ca existau restante la 

plata acestor obligatii pentru lunile septembrie si octombrie 2012 , iar , de asemenea , din 

aceste sume urmeaza a se plati si contravaloarea concediilor de odihna nefectuate in anul 2011 

ale asistentilor personali ai persoanelor cu handicap grav ; 

-s-a alocat suma de 22776 lei de catre Consiliul judetean Buzau pentru plata arieratelor 

existente (facturi neachitate mai vechi de 90 de zile ) , in aceasta categorie intrand , selectiv , 

facturi reparatii efectuate la iluminatul public – aproximativ 20000 lei , factura IDM Dinamic 

– materiale , aproximativ 1300 lei etc . 

Consilier Sava Iulian  considera ca sumele cheltuite cu reparatiile la iluminatul public sunt 

foarte mari si considera ca ar fi mai bine daca s-ar angaja in cadrul aparatului de specialitate 

un electrician ; 

 



Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , face precizarea ca la aprobarea 

bugetului initial al comunei Unguriu pentru anul 2012 a fost alocata suma de 72000 lei din 

bugetul comunei Unguriu pentru plata drepturilor persoanelor cu handicap grav (salarii si 

indemnizatii) si , avand in vedere ca sumele acordate la aceasta rectificare depasesc necesarul 

acestora , propune redirectionarea acestor sume catre plata drepturilor salariale ale angajatilor 

primariei comunei Unguriu,  tinand cont ca exista intarzieri la plata acestora . 

Consilier Dragulin Paul intreaba daca s-a inmultit numarul persoanelor cu handicap sau ce s-

a intamplat de s-a ajuns la restante la plata drepturilor acestora . 

Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita, raspunde ca numarul acestora s-a 

marit, insa existau restante la plata acestora pentru lunile septembrie – octombrie si 

contravaloarea concediilor de odihna neefectuate in cursul anului 2011 , iar in conditiile in 

care nu s-au alocat sume de la bugetul de stat pentru acestia,  iar bugetul local nu a mai permis 

alocarea de fonduri , s-au acumulat aceste sume cuprinse in rectificarea bugetara . 

 Nemaifiind discutii pe marginea proiectului de hotarare  ,  se trece la vot , urmare 

caruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotarare fiind adoptat . 

 Presedintele de sedinta , d-l Ristea Florin  , prezinta proiectul aflat la nr.2 pe 

ordinea de zi .  

Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , precizeaza faptul ca prin acest 

proiect de hotarare se propune actualizarea Planului de Acoperire si Analiza a Riscurilor in 

sensul actualizarii acestuia - componenta Comitetului Local pentru Situatii de Urgenta , a 

Centrului Operativ - .   

 Nemaifiind discutii pe marginea proiectului de hotarare  ,  se trece la vot , urmare 

caruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotarare fiind adoptat .  

 

La punctul “Diverse” : 

- d-l Tirizica Gheorghita , primarul comunei Unguriu , intreaba daca sunt probleme ale 

comunitatii de semnalat sau alte propuneri de imbunatatire a activitatii autoritatilor publice 

locale ; 

-consilier Sava Iulian ridica problema incidentelor existente la Scoala gimnaziala Unguriu  

- primarul comunei Unguriu precizeaza ca la Scoala gimnaziala “Ing. Oprisan Iarca” 

Unguriu s-au semnalat unele probleme , respectiv un caz de furt si o altercatie intre elevi ai 

acestei scoli , iar in calitatea sa de reprezentat in cadrul Consiliului de Administratie al 

Scolii a recomandat directorului acesteia si Consiliului sa-si modifice Regulamentul Intern, 

in sensul interzicerii accesului in incinta scolii cu telefoane mobile , stabilirea unei sume 

maxime de bani pe care elevii sa-i detina etc , cu alte cuvinte , un Regulament mai strict ; 

-consilier Sava Iulian solicita montarea unei semnalizari rutiere la scoala , stiut fiind faptul 

ca au existat si vor exista probleme datorita neexistentei unei astfel de semnalizari ; 

-primarul comunei Unguriu , precizeaza ca este intru-totul de acord cu aceasta propunere , 

urmand ca aceasta sa se materializeze in cursul anului urmator , odata cu aprobarea 

planului de achizitii publice al comunei Unguriu pentru anul 2013 ; 

- primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , solicita consilierilor locali sa 

mediatizeze posibilitatea cetatenilor comunei de a beneficia de ajutor de incalzire , mai ales 

in conditiile problemelor financiare cu care se confrunta populatia ; mentioneaza ca trebuie 

o implicare mai mare a consilierilor locali in beneficiul cetatenilor comunei , conditiile de 

acordare a acestui ajutor tinand de veniturile acestora , de bunurile detinute , de plata la 

timp a impozitelor si taxelor locale etc; 



-consilier Dragulin Paul solicita plata unor ajutoare de urgenta , pentru familiile Tronaru si 

Dumitru , familii ce nu au curent electric , adevarate cazuri sociale  ; 

-primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , precizeaza ca se cunoaste foarte bine 

situatia celor 2 familii care constituie o prioritate insa , in conditiile in care nu sunt 

asigurate fondurile nici pentru plata salariilor angajatilor primariei , nu se poate da curs 

acestor cereri la aceasta data ; precizeaza ca de indata ce se vor gasi fondurile necesare se 

vor rezolva aceste cazuri sociale  ;  

-d-na consilier Mitu Necsa aduce la cunostinta faptul ca vis-à-vis de locuinta sa este o zona 

in care balteste apa si solicita sa se ia masuri ; 

-viceprimarul comunei Unguriu , d-l Bica George , precizeaza ca se stie problema insa au 

fost cazuri mai grave de pierderi in reteaua de alimentare cu apa a comunei Unguriu care 

au avut prioritate ; se va rezolva problema ; 

-consilier Sava Iulian intreaba daca angajatii serviciului public de apa dispun de sculele 

necesare efectuarii interventiilor ; 

-primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , precizeaza ca au fost achizitionate , 

in limita fondurilor disponibile , materialele necesare remedierii defectiunilor existente , 

insa va trebui , cel mai probabil din bugetul anului urmator , sa se achizitioneze toate 

materialele necesare bunei desfasurari a activitatii serviciului public de apa Unguriu ; 

                   Constatandu-se ca ordinea de zi a sedintei a fost epuizata, nemaifiind inscrieri la 

cuvant , presedintele de sedinta , d-l consilier  Ristea Florin , declara inchisa sedinta 

consiliului local Unguriu . 

 Drept pentru care a fost incheiat acest proces-verbal . 

 

 

 

 

                   PRESEDINTE ,                                       SECRETAR COMUNĂ, 

                RISTEA FLORIN                                      MARIN ADRIAN VASILE    


